# Peiline®





## 滴水不漏 高效快捷 专业技术 精细制造 用心服务 铸就精品



扫一扫, 了解详情









扫一扫, 了解详情

浙江燊燊智能流体科技有限公司前身为成立于2010年的杭 州燊燊模具有限公司,于2023年5月在诸暨投资成立。主要生 产销售Peiline品牌快速流体连接件,产品已得到国家质检部门 的权威认证,质量安全性完全达到国际先进技术要求,全面适 配各主流国际品牌。

公司以"核心技术、感性品质、持续发展、回报社会"为行动指南,实实在在办好企业。充分利用ISO9001的管理体系, 提升质量;严格按照 ISO14001环境体系要求做好防污染工 作,从源流上保证公司的质量、环境健康发展,创小微企业新 型管理模式。

Zhejiang ShenShen Intelligent Fluid Technology Co., Ltd.,whose predecessor was Hangzhou ShenShen Mould Co.,Ltd.established in 2010, was invested and founded in Zhuji in May 2023. The company mainly manufactures and sells rapid fluid connectors under the Peiline brand. It sproducts have obtained the authoritative certificationfrom the national quality inspection department. Thequality and safety fully meet the international advanced technical requirements, and they are fully compatible with all mainstream international brands.

Guided by the principle of "core technology, perceptual quality, sustainable development, and contributing to society", the company is committed to running the business in a down - to - earth manner. It makes full use of the ISO9001 management system to improve product quality, and strictly follows the requirements of the ISO14001 environmental management system to do a good job in pollution prevention. By doing so, the company ensures the healthy development of quality and environment from the source, and creates a new management model for small and micro sized enterprises.

# Peiline

#### 浙江燊燊智能流体科技有限公司

- 距离杭州萧山机场1小时车程
- 1 hour drive from Hangzhou Xiaoshan Airport
- 距离杭州火车东站1.5小时车程
- 1.5 hours from Hangzhou east railway station
- 距离上海2.5小时车程
- 2.5 hours' drive from Shanghai

#### 杭州燊燊模具有限公司 Hangzhou Shen Shen Mould Co., Ltd.

\_\_\_\_\_

2010年10月成立在人间天堂---杭州 Founded in Hangzhou in October 2010

浙江燊燊智能流体科技有限公司 (生产基地) Zhejiang Senshen Intelligent Fluid Technology Co.,Ltd. (Production base)

2023年05月成立在西施故里---诸暨 Founded in Zhuji in May 2023

### Welcome to Zhejiang ShenShen Fluid 浙江燊燊流体欢迎您!

### 

### Different peiline standards 标准多样化

培林系列产品是用于温度控制和热管理的快速连接件。从全流量到干式快 速连接,我们都能提供性能可靠、耐久性高的产品,能满足各个工业场景的需 求。不管您的应用涉及的是冷水还是热水,矿物导热油还是合成导热油,无泄 漏平面防污染设计确保众多工业生产过程的安全性,例如电子,机械和模具的 冷却。

The Peiline series of products are quick connectors for temperature control and thermal management. From full flow to dry fast connection, we can provide products with reliable performance and high durability, which can meet the needs of various industrial scenarios. Whether your application involves cold or hot water, mineral heat transfer oils, or synthetic heat transfer oils, the leak free planar anti pollution design ensures the safety of many industrial production processes, such as electronics, machinery, and mold cooling.

### Peiline product/产品



标 准式样 standard style



标 准式样 standard style





总有一款适合您 There is always a suitable for you



标 准式样 standard style



标 准式样 standard style





### Efficient Error proofing Save worry 高效 防错 省心

组合板可以同时连接所有的流体。

根据连接、口径、流量、锁紧类型,将一系列可能有的连接整合在一块 组合板上。

同时连接各种能<mark>源,既不会</mark>有错接的危险,也不会影响流量和密封性。 使用我们的组合板,可倍增您的连接效率。

#### Multi-coupling systems Connect all of your fluid and electrical lines at once

Our multi-coupling systems offer a range of possibilities in terms of connections, diameter, flow rates and types of locking, all on a single plate. A number of different energy and fluid sources can be connected simultaneously, without risk of error or impact on performance with regard to flow rate and tightness. Our RMI, RMP, SPC and CombiTac multi-couplings provide highly flexible, ready to use standardized systems. If you require a customized solution, we will partner with you to develop a complete multi-coupling system to optimize the efficiency of your specific operation.

### Multi-couping systems/组合系统

#### SMI系统



#### SPC系统



- 用于冷却和温度控制回路的组合接头
- Multi-couplings for temperature lines



- ■用于高压液压回路的组合接头
- ■Multi-couplings for hydraulic lines



■ 用于顺序喷射的组合接头

■ Multi-couplingsfor sequential valve gating

■ 顺序压射喷嘴,顶杆液压缸,型芯移出 缸的开关针的控制液压缸

EXC经济型

#### EXC系统



- 平头清洁断开
- Flat clean break

#### EXC多流体混合型

■ 多流体混合型连接

Multi fluid hybrid connection





高效经济型连接Efficient economy connecting



## Company Profile 📢

### 本公司集研发、生产、销售于一体。开发的培林品牌系列快速接 头,特别针对模具行业,可完全替代同类进口产品。

The company integrates research and development, production, and sales. The developed Peilin brand series of quick connectors, especially for the mold industry, can completely replace similar imported products.

### Product Type(产品类型)

Connectors Plugs (快速接头)

Multi-couping systems(组合系统)

Connecting Accessory(连接配件)

Product application(产品应用)





### Certificate display/证书陈列



本公司拥有多项发明专利、外观专利及新型实用专利。

### 1、准时交货

订单签订后,1~2周货到客户仓库,特殊情况,公司将为客 户开通绿色交货通道,急客户所急。

### 2、库存计划

储存的标准件为长期稳定的客户准备至少1个月的货源。

### 1. On time delivery

After the signing of the order, 1 ~ 2 weeks after delivery to the customer's warehouse, special circumstances, the company will open a green delivery channel for customers, urgent customer's urgent.

### 2. Inventory Plan

Store the standard parts for long-term and stable customers to prepare at least 1 months of supply.

### After Service/售后

### 1、服务目标

确保零件的质量与我们的服务100%满足客户。

### 2、持续改进

根据客户的需求、建议进行持续不断的试验与改进,确保给客户的产 品都是最佳状态。

#### 3、定量服务

对客户投诉的部门,在2天内提供纠正措施。

#### 4、增值服务:提供一站式服务

可根据客户需求快速定制非标件,可为客户提供模具温控系统,油压 系统的综合性方案,可为客户提供关于模具(尤其是汽车塑料模具)方面 的技术服务与咨询。

#### 1、Service target

To ensure the quality of parts and our service 100% to meet customer.

### 2、Continuous improvement

Will be based on customer needs, recommendations for continuous testing and improvement, to ensure that the customer's products are the best state.

### 3. Quantitative service

Department of customer complaints, provide corrective action within 2 days.

### 4. Value added services: providing one-stop service

Rapid custom non-standard parts according to customer demand, to provide customers with mold temperature control system, hydraulic system of comprehensive plan, can provide customers with about mould (especially automotive plastic mold) technical services and consulting.

# Peiline®

- 1、产品最终尺寸和外观以实样为准。 Final dimension and apperance subject to actual product.
- 2、任何产品技术与工艺上的改进不能及时通知到你,敬请谅解。
  We appreciate your understanding to us in case of some technology and product process improvements not inform you in time.

### 浙江燊燊智能流体科技有限公司

ZHEJIANG SHENSHEN INTELLINGEN TFLUID TECHNOLOGY CO., LTD 诸暨爱克圣兰模具有限公司

ZHUJI EXCELLENT MOULD CO., LTD

地址:浙江省诸暨市兴农路9号友地智能视觉产业园28幢A座 Add: Building A, No.28, UD Intelligent Vision Industrial Park. No.9. Xinong Road.Zhuji City. Zhejiang. China Tel: 0575-87958839 Fax: 0575-87958837 Mail: <u>hzpeilin@126.com</u> hzaksl@126.com Web: www.peiline.com